
Van: VVD Gouda, Kevin de Jonge 
Datum: 24 januari 2024 
Onderwerp: Viaduct Noothoven v. Goorstraat 

 Commissiegriffier: Jacoline Holdijk 
  
      
Aan het college van B&W 
 
Betreft: schriftelijke vragen (art. 39 RvO) inzake herstel Viaduct Noothoven van Goorstraat 
 
 
Geacht college van B&W, 
 
In juli 2021 is besloten om het viaduct aan de Noothoven van Goorstraat af te sluiten voor 
autoverkeer vanwege betonrot. Volgens de gemeente zou de vervanging 2 jaar duren (Bron: AD – 29-
7-2021). 
 
In augustus 2023 is de vervanging van het viaduct aanbesteedt. De gemeente verwacht nu dat de 
werkzaamheden aan het viaduct medio 2024 kunnen beginnen (bron: Viaduct Noothoven van 
Goorstraat - Gemeente Gouda). In een raadsmemo van 29 juni 2022 is weliswaar aangekondigd dat 
er rekening gehouden zou moeten worden met een start van de werkzaamheden in 2024, maar een 
verklaring wordt in de memo niet gegeven. 
 
In bovengenoemde memo staat ook dat er een investeringskrediet van totaal € 3.8 miljoen nodig is. 
De aanbestedingssom voor de werkzaamheden bedragen volgens een publicatie op Tendernet (bron: 
TN382923 - SF03 Aankondiging van een gegunde opdracht 20230822135455.pdf) € 1.75 miljoen. 
 
Conform artikel 39 van het Reglement van Orde, heeft de fractie van VVD Gouda de volgende vragen:  

1. Wat is de nu geplande oplevering van het vernieuwde viaduct? 
2. Wat is de oorzaak van de vertraging van eerst twee jaar naar nu meer dan 3 jaar? 
3. Verwacht het college met het aanbestedingsbedrag van € 1,75 miljoen nog steeds op een 

totale investering van € 3,8 miljoen uit te komen? 
4. Doet, in de optiek van het college, de snelheid en daadkracht van handelen door het college 

recht aan de urgentie die werd en wordt toegekend aan de conditie waarin het 
viaduct verkeert? 

 
Ondergetekende verzoekt, alvast onder dankzegging voor de beantwoording, een schriftelijke 
beantwoording van bovenstaande vragen binnen dertig dagen na dagtekening. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
H.M. (Kevin) de Jonge 

 


